



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

颁发 ISO 9001 证书予快易通有限公司

2009年2月，快易通有限公司成功获得由国际认可认证公司颁发的ISO 9001证书。其认证范围为提供智能交通运输系统之设计、供应、安装、营运、维修及保养。

快易通有限公司成立于一九九八年，是香港主要智能交通运输及物流服务的主要供应商，亦是运用无线射频识别技术于电子道路收费的先驱者。快易通有限公司的系统简化收费程序，大大提升交通运输的效率。而公司一直致力为客户提供专业、高效率的智能交通运输服务，包括电子道路收费(ETC)、全球卫星定位(GPS)、无线射频识别(RFID)、智能交通运输系统(ITS)。ISO 9001的认证，令公司在质量管理体系上得到改善并达至世界标准。

快易通有限公司管理层表示，认证ISO 9001之后，确实提高了公司的运作效率。而成功获得国际认证，亦增加了顾客对公司的信心，有利公司继续发展更多元化的交通运输服务。

此外，快易通有限公司管理层亦非常感谢国际认可认证公司，并赞扬国际认可认证公司提供专业的认证服务。



Accredited Certification International Limited

18th Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com



國際認可認證有限公司
Accredited Certification International Limited

ISO 9001 Certificates Award to Autotoll Limited

In February 2009, Autotoll Limited has successfully been awarded the ISO 9001 certificate by Accredited Certification International Limited (ACI). The certification scope is to provide the design, supply, install, operation and maintenance service of Intelligent Transportation System.

Autotoll Limited was established since 1998. Autotoll is Hong Kong's primary intelligent transportation and logistics service solution provider and a pioneer of FRID technology for Electronic Toll Collection (ETC). The Autotoll system greatly enhances traffic efficiency by streamlining the fare collection process. They aimed at providing professional and efficient intelligent transportation and logistics services including Electronic Toll Collection (ETC), Global Positioning System (GPS), Radio Frequency Identification (RFID) and Intelligent Transport System (ITS). Being successfully awarded the certificate of ISO 9001, the quality management system of Autotoll Limited was upgraded to an international level.

The management of Autotoll Limited said that the work efficiency and customer satisfaction was increased since the implementation of ISO 9001. It helps the company develop a great diversity of transportation services in the future.

Lastly, the management of Autotoll Limited appreciated ACI for providing professional auditing services.



Accredited Certification International Limited

18th Floor, Po Wah Commercial Center, 226 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

Tel: 3583 3330 Fax: 2806 1940

enquiry@aci-limited.com www.aci-limited.com